
Hadsten Bridgeklub.   

Bestyrelsesmøde den 25. maj 2023 

Deltagere: 

Bente Middelboe, Lykke Albrechtsen, Birgit Foged, Kirsten Knudsen, Agna Skriver, Ib Søndergaard 

Afbud: Peter Lindhardt 

 

1. Nye medlemmer i bestyrelsen og de nye underudvalg. 

Kasserer: Vi afventer udfaldet af regeringens oplæg til billigere konti for foreninger og bliver indtil 

videre i Nordea. Klubbens konto overdrages fra Find til Birgit. Kasse beholdning er d.d. kr. 31.505,60  

Udvalg: Består p.t. af nedenstående personer, men da der jo var nogle som ikke var med til 

generalforsamlingen, kan der jo godt komme flere med. 

Turneringsudvalget: Jens, Frantz, Gert og Ib 

Reklame og markedsføring: Bente og Lis 

Undervisning: Bente, Jytte, Jens og Lykke. 

Festudvalg: Caroline, Hanne og Kirsten 

2. Åbent hus arrangement mandag den 14. August kl. 19.  

Samarbejde med ældresagen: 

Da Ældresagen i Hadsten kun vil deltage, hvis vi giver rabat til deres medlemmer, droppes den ide. 

Det giver ikke mening, da det stort set vil gælde alle vores medlemmer, og vi vil så være nødt til, at 

hæve kontingentet svarende til rabatten.  

Organisering af arrangementet. Der afholdes bestyrelsesmøde tirsdag 1. August kl. 19:00 hvor den 

endelige planlægning aftales. Undervisning og festudvalg inviteres med til mødet, da de skal medvirke. 

Bookning af lokale på Sundhedscenteret og indkaldelse til mødet. Ib 

Annoncering. Skal foregå i starten af august i ugeavisen med en artikel om, klar til ny sæson med nye 

bridgeborde doneret af ELRO fonden og åbent hus, gerne med et bilede. Plus Facebook Hadsten, 

Byens nyt, Pingvin Nyt. Bente 

3. Indkøb af nye bridgeborde inkl. clips til meldekasser. Sættes i gang, Bente bestiller og involverer 

Peter i det praktiske 

4. Ansøgning til Nordea fonden om penge til PC/printer, prisniveau. Vi laver en ansøgning på kr. 

10.000,- Valg af udstyr og leverandør afklares senere. Ib 

5. Nyt bestyrelses møde i August, opfølgning Se under pkt. 2 

IT snyd med falske e-mails. Sagen er lukket af Politiet, klubben har ikke lidt noget tab og det vurderes, 

at en undersøgelse af ejerforholdene bag den falske e-mailadresse ikke vil føre til noget. 


